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1. Mötets öppnande 
Jessica Forsström förklarar mötet med Handbollssektionens styrelse öppnat 
klockan 18:30.  
 
Närvarande är: Jessica Forsström, Kenneth Johansson, Marie Allgulander, 
Olle Skoglund, Emelie Kindahl Herkules, Anna Jacobsson, Kim Jutterström, 
Joakim Flodin Goude och Anders Mohlin. 

Erik Åström deltar under punkterna 1 – 4. 

2. Val av justerare 
Kenneth Johansson justerar. 

3. Presentation av Kim Jutterström 
Kim har ett långt förflutet inom Strands handboll, både som aktiv och nu som 
ledare för flickor 8–9 år och flickor 10 år. Kim gillar ideellt arbete och sitter 
även i förbundsstyrelsen för region Mitt. 
Välkommen till handbollssektionen Kim! 
 

4. Ekonomi 
Erik Åström har en genomgång av det ekonomiska läget och Budget 2025. 

 Det finns stora förändringar mot föregående år. 
 Intäktsskillnader med ett plus från damernas kval ifjol, försäljning av 

Bingolotto vid jul och Ullmax. 
 Det finns också skillnader i redovisningen, Erik har jobbat hårt för att 

få fram rätt siffror. 



 

 

 Det kommer att bli tydligare efter säsongsbokslutet. Erik har nu gjort 
en prognos framåt. LOK-stöd och Sponsorpengar är plus, 
säsongsavgifter minus mot budget. 

 Erik tror att årsbokslutet hamnar på -100tkr, jämfört med fjolårets 
-150tkr. 

 Frågor finns kring konteringar för akademin, Olle kollar med Olof på 
kansliet. 

 

5. Digitala lagkassan 
 Erik går igenom hur det fungerar med digitala lagkassan. 
 Det är väldigt enkelt att följa och bokföra i den digitala lagkassan. 
 En nackdel är kostnaden för insättningar som uppgår till 2% av 

beloppet. 
 Alla lag har en digital lagkassa. 

 

6. Information från huvudstyrelsemötet 
Jessica informerar från huvudstyrelsens möte den 12 februari. 

 Information kommer att skickas till respektive sektionsordförande om 
gemensamma partners för föreningen och vad som gäller. 

 Olof och Patrik H tittar på ett förslag för inköp av ny minibuss. Mera 
information kommer. 

 Lasse Molin har avslutat sitt uppdrag som marknadsgeneral och en 
ersättare ska hittas. En fråga ställs nu till samtliga sektioner om 
intresse finns att ta över arbetsuppgifterna till en ersättning av cirka 
100tkr. Främst gäller det ett antal möten inför arrangemanget med 
polis, räddningstjänst mfl samt att sätta upp marknadskontoret under 
själva Marknan, vilket kräver många timmars arbete. En lista med 
arbetsuppgifter skickas ut av Ante. Jessica skickar vidare dessa till 
sektionen. Uppdraget är över 2025–2026, med en grupp på 2–3 
personer. 

 Finns det ett intresse av att anordna en Strand-gala? Ett förslag är att 
de yngre deltar några timmar på dagen, ingen kostnad. Seniorer/vuxna 
med respektive på kvällen till en kostnad. Vad tycker sektionerna om 
detta? Handbollssektionen är i grunden positiv men önskar att galan 
då sker i april. 

 Ante beskriver tankar om en framtida organisation med en klubbchef, 
en övergripande verksamhetschef som ska kunna ta ett ansvar för 
sponsring, transporter, större arbetsinsatser, lokalfrågor mm inom 
föreningen. Huvudstyrelsen vill att sektionerna diskuterar vidare i 
frågan, hur vi ser på detta, sedan kommer en gemensam diskussion att 
föras. 
 

7. Ungdomslagen 
Anna rapporterar. 

 De har haft ett möte för de yngsta lagen och gjort en avstämning. 



 

 

 Lagen tillåts inte ha kiosk på Fabrikshallen vid matcher pga 
bestämmelser från uthyrare. Det har även varit lite grinigt från 
vaktmästarhåll vid Fabrikshallen vilket är tråkigt. 

 Det är bra närvaro på akademin för de äldre ungdomarna. 
 Avslutning på akademin den 12/4 med gästtränare. 

Ungdomsledarmiddag i samband med detta. 
 Killar 12–14 år har det lite tufft med antal spelare. Joakim följer upp 

frågan och pratar med Erik. 
 En avstämning/inventering har även gjorts för de äldre tjejerna. 

 

8. Herrlaget 
Kneten rapporterar. 

 Det ser ut att bli kvalspel för herrarna, vilket är mycket roligt. 
Tillberga och Vintrosa är tveksamma till att kvala. 

 Sektionen ställer sig positiv till ett kval, det blir en kostnad för resor. 
 Kneten och Erik pratar med tränarna om nästa säsong, därefter blir det 

snack med spelarna. 
 Olle vill ha en återkoppling till nästa möte om ledare och spelare. 
 Sektionen önskar att Kneten och Erik även tittar på spelare strax under 

seniorålder. 
 

9. Damlaget 
Emelie rapporterar. 

 Agnes Björk har bytt klubb till Ala. 
 Wilma Othberg lånas in av AIK resten av säsongen, inga kostnader 

förutom 500kr vid registreringen av övergången. 
 Samtal med tränare och spelare ska ske. Emelie och Olle för samtalen. 

Information tas med till nästa möte. 
 Kontraktens innehåll behöver därefter ses över. 

 

10. Utbildning 
Olle rapporterar. 

 Olle har skickat ut info om utbildningar men ingen har anmält. 
 Vill se en ny BAS-utbildning där även seniorer och LIU bör delta. 
 Siktet inställt mot en TU1 här. 
 Olle tar kontakten med Ramon på Mitt. 

 

11. Vår organisation 
 Olle väljs in som vår nya ordförande vid årsmötet. 
 Nästa möte för visionsarbetet är 26/2 kl 18.00. 

 



 

 

12. Övrigt 
 Erik lämnar information kring ny hall på Västra hamnen. Hallen kan 

vara klar till sommaren, dvs inför höstsäsongen. Kommunens beslut 
om att hyra är överklagat. 

 Idrottshallen har läckage i taket. Konstruktionen är ok men arbetet 
med en interiör upprustning måste invänta att läckaget lokaliserats. 

 Samtliga sektioner har fått frågor från HT kring försäljning och 
föräldrars insats. Jessica redovisar de svar hon lämnat till kansliet för 
en sammanställning. 

 Vi diskuterar Patrik Hedmans mejl kring vilka frågor vi önskar att 
huvudstyrelsen lyfter under deras möten med kommunens 
representanter. Handbollssektionen anser att hallfrågan är 
övergripande, både Västra hamnen och Idrottshallen. Olle tar detta 
vidare. 

 Vi är erbjuden disken på Bromangymnasiet under Hudik cup till en 
ersättning av 25tkr. Vi är intresserade. Emelie kontaktar Sundfors och 
ansvarar i frågan. 

 Anders berättar om Aranäs upplägg kring försäljning av New Body, 
vilket var mycket lyckosamt ekonomiskt. En del gick till föreningen 
och en del till laget som sålde, i en ersättningstrappa. Anders tar reda 
på mer om deras upplägg och redovisar på nästa möte. Viktigt är att 
gå ut med information om försäljning i tid. 

 22/3 är det årsmöte i Eskilstuna för handbollsförbund Mitt. Kim deltar 
som sekreterare. Inga övriga från sektionen planerar att delta. 

 
 

13. Nästa möte 
19 mars. 
 
 

14. Mötets avslutande 
Jessica avslutar mötet och tackar för sin tid i handbollssektionen. 
 
 
 
 
 
 
Protokollförare    Justeras 
Jessica Forsström   Kenneth Johansson 


